



Härnösand 2025-04-14

Styrelseprotokoll 2025-04-14

NUMMER: 3

Styrelsemöte 2025-04-14

Plats: Härnösands ridklubb

Tid: kl. 18:00-20:30

Närvarande: Marie-Louise Lunneborg, Tina Rellos, Sara Bodin (delvis), Charlotte Norén, Carola Pålsson, Caroline Frank, Elvira Höglund och Karin Silversten.

Frånvarande: Erika Vesterholm,

Inom Härnösands ridklubbs styrelse visar vi respekt för varandra. Det innebär att vi håller vad vi lovar men säger till när vi inte hinner med, vi sätter egna gränser. Vi har högt i tak och ger feedback om vad vi tycker direkt till den det berör. Vi besitter mycket kunskap och vi inkluderar dom som är nya. Vi låter alla komma till tals och vi ber om ordet innan vi talar. Det som sägs i rummet stannar där och vi representerar alltid styrelsen både på möten och mellan möten. Till våra möten kommer vi pålästa och väl förberedda.

§1. Mötets öppnande

Caroline Frank öppnar mötet.

§2. Val av mötesordförande

Caroline Frank valdes av styrelsen till ordförande.

§3. Val av mötessekreterare

Caroline Frank valdes av styrelsen till mötessekreterare.

§4. Val av justerare:

Carola Pålsson valdes av styrelsen till justerare.

§5. Fråga om beslutsmässighet, anmälan av ersättare

Ja

§6. Fastställande av dagordningen och anmälan övriga frågor

Ja, inga anmälda frågor.

§7. Föregående protokoll

Godkänns och läggs till handlingarna

Anmälda frågor:

§8 Nuläge verksamhet

Vi har många lediga platser och flera insatser har dom senaste veckorna lett till att många av dessa plats fyllts och fler har haft möjlighet att börja rida hos oss. Varmt välkomna! Helgaktiviteterna är nästan inbokade allihopa med stort intresse. Sommarläger för barn har erbjudits och tävlingslägret blev fullt direkt och daglägret veckan efter är sex av tolv platser bokade redan. Även vuxenläger kommer att erbjudas.



Härnösand 2025-04-14

§9 Lista på avvikelser

Flera avvikelser mot vår delegationsordning och styrande dokument har noterats och dokumenterats och insatser har gjorts för att säkerställa att verksamheten drivs enligt medlemmarnas intresse.

§10 Hästläget

Hästarna mår bra och alla utom Ioda är i gång i verksamheten. Bamse kommer att få vandra vidare till dom gröna ängarna efter inrådan från veterinär, ett tillfälle för alla att säga hej då till honom kommer att utlysas i god tid. Plutten har åkt tillbaka till försäljningsstallet och han kommer ersättas av en annan häst eller så kommer föreningen få pengarna tillbaka för inköpet.

§11 Personal

Ridskolechefen är frånvarande och under dennes frånvaro kommer Maria Enqvist att arbeta administrativt på timmar på kontoret och Michaela och Ellen kommer att täcka upp på lektioner. I stallen kommer ni oftare att träffa på Elvira. Även styrelsen och andra medlemmar kommer att täcka upp vid behov. Beslut om att lägga friskvårdstimmen utanför ordinarie arbetstid.

§12 Lärgrupp unga instruktörer

Vi kommer att starta en lärgrupp för unga instruktörer med hjälp av pengar från RF-SISU. Alla som vill över 15 år är välkomna att anmäla sitt intresse. Genom ett mentorskap med Michaela kommer dessa unga få slussas in i uppgiften att få hålla i egna grupper.

§13 Tobbe Larsson

Tobbe Larsson kommer att hyra vår anläggning under några timmar den 24 maj. Vi har skrivit kontrakt att vi ska hjälpa till med olika sysslor vid detta tillfälle. Medlemmar erbjuds nu att utföra dessa mot att dom får biljetter till showen, miniålder 16 år. Då ersättningen för hyresgästen är så låg behöver alla insatser kring detta ske ideellt.

§14 Markarbete tältstallet

Efter beslut vid föregående möte om att vi ska köpa utestall har anbud för markanläggning tagits in och utvärderats. Vi har beslutat att gå vidare med det lägsta anbudet. Det tillfaller Hasse Nilssons entreprenad. Marie-Louise Lunneborg har anmält jäv och stått utanför anbudsförfaran.

§15 Spån

Vi har mycket spån i lager och ser över möjligheten att sälja till våra medlemmar. Dock har vi stora tävlingar i maj då mycket spån kommer att gå åt.

§16 Ridhusregler, WE tid

Förslag på att medlemmar ska kunna boka ett tillfälle i veckan för en öppen WE tid. Caroline tar med sig tankarna kring detta till WE gruppen.

§17 Tävling

Stora tävlingar på gång och över 70 stycken står i kö till att få en boxplats, utöver dom 46 stycken vi redan erbjuder. Vi funderar på om vi kan hyra in ytterligare men då priset för dessa är så högt kan vi inte täcka det enbart med utdebitering utan behöver se över hela ekonomin för tävlingen för att det ska vara ekonomiskt hållbart att hyra in fler boxar. Tävlingsgruppen jobbar vidare med frågan.



Härnösand 2025-04-14

§18. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§19. Nästa möte

Onsdag den 23 april kl 18-20,30

§20. Beslutades vid mötet

Markarbetet kring tältstallarna.

§21. Rapporteras från mötet

Inköp av tältstall, bjuda in alla till lärgrupper, bjuda in alla till eventgrupp kring Tobbe Larsson,

Caroline Frank (mötesordförande & sekreterare)

Carola Pålsson (justerare)